
                                                       

De Echte Bres Column 09 
 

Nou over de ruzie tussen Trump en Zelensky hoef ik niet veel te schrijven want dat is eigenlijk al breed uit 

gemeten in de media, zoveel zelfs dat je er misselijk van word. Iedereen heeft natuurlijk zijn mening klaar 

of het nou netjes was, of dat Zelensky in de val was gelopen van Trump, genoeg meningen om hier mijn 

hele column mee te vullen, maar dat doen we lekker niet. 

 

Wel zeg ik mijn mening en dat is dat er eindelijk is iemand is geweest die de reet van Zelensky niet heeft 

gelikt en gewoon de waarheid heeft gezegd tegen deze werkeloze acteur, die klote kabouter die 

honderdduizenden levens heeft gekost. 

 

Nee, laten we het nou eens hebben over die zinloze geld verkwistende NAVO-top die hier in Den Haag 

gaat plaats vinden van 24 tot en met 26 juni 2025 in het World Forum gelegen aan de Johan de Wittlaan. 

Deze straat zal bijna drie maanden worden afgesloten rond de NAVO-top voor alle verkeer. Jawel jullie 

lezen het goed afgesloten vanaf eind april tot medio juli.....hoe dan? Hoogwaardigheidsbekleders uit 45 

landen komen naar Den Haag. Er zijn natuurlijk ook een hoop bewoner daar die zeggen worden wij nou 

geen super schietschijf met al die bobo hier. 

 

Nou geloof mij nou lieve mensen dat interesseert onze Haagse bobo geen ene moer en ik denk dat zolang 

de Johan de Wittlaan afgesloten is alle zich belangrijk voelende bobo's met een natte flamoes op hun stoel 

zitten, terwijl de heren bobo's met een gigantische stijve lul rond lopen of liever gezegd paraderen met 

burgemeester van Zanen voorop denk ik. 

 

Nee ik vind het zonde van het geld en als de stad van recht en vrede dat echt zou zijn dan gingen al deze 

kosten van de NAVO-top wel naar de voedselbanken, en naar de arme sloebers onder ons zoals ook de 

zorg en al die ouwetje die wel een oppepper kunnen gebruiken. 

 

De kosten zijn gigantisch en er zijn enkel al meer dan 27.000 politieagenten nodig om de boel te 

beveiligen, dus met andere woorden ze geven ons geld liever uit aan de een of andere klootzak of kut uit 

Litouwen om te zorgen dat die weer veilig thuiskomen. 

 

Maar nee ze maken zich echt niet druk om een mega grote aanslag op de stad van recht en vrede Den 

Haag en zijn inwoners....maar dat is niet zo belangrijk. Ik hoor ze bij IS* al weer plannen maken...en 

lachend zeggen daar kunnen we wel wat mee (zucht). 

 

En dan hebben we het nog niet eens gehad over de overlast want er worden zo verschrikkelijk veel 

evenementen af geblazen bij voor beeld in Zoetermeer, en hier in het Westland mag het Varend Corso niet 

doorgaan door die geile NAVO-top die hier zo nodig gehouden mot worden....de reden nou gewoon omdat 

al die 27.000 politie agenten motte worden ingezet voor de grootste veiligheids operatie uit de geschiedenis 

van de Nederland politie. 

 

Nee, dan maar weer effe drie maanden de schijnwerpers op Den Haag dat is toch veel belangrijker dan 
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zo'n kut Varend Corso, waar de mensen maanden met plezier aan werken om die praalboten zo mooi 

mogelijk te maken, en ook de honderdduizend mensen die glimlachtend aan de kant staan te genieten 

kunnen aan de stijve snikkels van onze hoge heren sabbelen.  

Nee laat ze lekker met die hele bende optiefen naar de Maladieven (geen reden voor maar het klonk zo 

lekker) of naar Brussel....gewoon opzouten met die flauwe kul want daar zijn wij Hagenezen (van 

Hagenaars weet ik dat niet) niet van gediend....doe maar gewoon dan doe je al gek genoeg zei mijn 

moeder altijd, en die had altijd gelijk. 

 

Ook nog iets gek is dat je niet met een videodeurbel de stoep mag filmen, geen voorbijgangers mag filmen 

en ook geen parkeer plaatsen, geparkeerde auto's of scooters want in verband met de privacy is dat bij de 

wet verboden. Ook mag je de beelden van een misdrijf of overtreding niet op het internet zetten (dus ik had 

die grafpleuris rat niet op face-book mogen zetten die mijn oplader van mijn scootmobiel had gejat).  

Nee de beelden mogen alleen gebruikt worden als er bijvoorbeeld iemand voor de deur is doodgereden of 

is doodgestoken want dan vordert de politie de beelden en ben je verplicht mee te werken. Dus dan is het 

wel oké, ook mot je de gezichten blurren (gezicht onduidelijk maken). 

 

Dus als je zelf de een of andere randdebiel heeft gefilmd die je bankpasjes komt ophalen mag dat niet 

gefilmd worden want na een klacht kan je een boete krijgen....maar je bent wel verplicht mee te werken als 

het in het straatje van de politie past. Want ook in het artikel dat ik las stond ook nog dat dankzij de 

videodeurbel camera zijn er tal van meerdere zaken opgelost.....schiet mij maar lek....ik snap het niet 

meer!! 

 

 

Tot volgende week. 

 

 

Met vriendelijke groet van Henk Bres. 
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